



هذه السياسة سارية اعتباراً من 17 يونيو 2016 وتظل سارية حتى إصدار نسخة أحدث.
النسخة السائدة من السياسة متوافرة دائماً على موقعنا www.onefinancialmarkets.com

This policy is effective from 17 June 2016 and shall remain effective until a more recent version is released.
The prevailing version of the policy is always available at www.onefinancialmarkets.com

مقدمة

شركة "سي بي فيننشال سيرفيسز المحدودة للخدمات المالية" أو "ون فيننشال ماركتس" يُشار إليها فيما بعد بـ "نحن"، "لنا"، "لدينا" (تتعهد بمعاملة عملائها بشكل ملائم، وعند تنفيذها للأوامر نيابةً عنكم فيما يتعلق بالأدوات المالية، سوف تتخذ الإجراءات المعقولة لتحقيق ما يُسمى بـ "أفضل تنفيذ" لأوامركم. وهذا يعني أننا نمتلك سياسة وإجراءات ملائمة قد تم تخطيطها للحصول على أفضل نتيجة تنفيذ ممكنة، مع الأخذ في عين الاعتبار طبيعة أوامركم والسوق الذي نحن بصددده والذي نقوم بتوفيره هو، من وجهة نظرنا، أفضل ميزانية من خلال مجموعة العوامل المتباينة التي تحدث من وقت لآخر.

ولا يعني التزامنا بعرض "أفضل تنفيذ" لك بأننا ندين لك بأية مسؤوليات ماثقة فيما عدا الالتزامات التنظيمية المحددة الموضوعة على عاتقنا أو الالتزامات التعاقدية الأخرى بيننا.

وتوضح هذه السياسة كيفية إدارة وتنفيذ أوامركم وصفقاتكم والعوامل التي بإمكانها التأثير على هذا التنفيذ. نقدم حالياً حسابات ب ال ECN على منصة الميتراتريدير MT4 4، ما لم ينص خلاف ذلك، كل شيء في هذه السياسة تنطبق على التداول على كل المنصات.

من خلال التداول معنا فإنك توافق على تنفيذ جميع الأوامر الخاصة بك على النحو المبين في هذه الوثيقة.

القسم الأول: ملخص النقاط الهامة

1. ما لم يُنص على خلاف ذلك، نقدم لك المنتجات والخدمات التي تعد معاملات خارج السوق (تعاقبات السوق الموازية) وتتعامل معك. كموكل. ولا يمكن نقل الصفقات مما يعني أنك إذا افتتحت صفقة معنا فيجب عليك إغلاقها معنا أيضاً.
2. تُنفذ جميع الأوامر بالتحديد على منصة التداول الخاصة بنا فقط، وليس على أي سوق تبادل أو أي مكان تنفيذ خارجي آخر. فيما يتعلق بحسابات ECN، تُنفذ جميع الأوامر الخاصة بك من خلال منصة التداول الخاصة بنا مع وجود سيولة مصرفية خارجية.
3. لا يضمن وضع أمر ما على منصة التداول الخاصة بنا إبرام صفقة تجارية.
4. في أوقات الأسواق المتقلبة، قد يختلف السعر المنفذ به العملية عن السعر الذي ظهر في منصة التداول الخاصة بنا في الوقت الذي وضعت فيه الأمر الخاص بك.
5. في ظل ظروف معينة، فإن أي تعليمات محددة من قبلك قد تمنعنا من اتخاذ الإجراءات المنفذة والمخططة من قبلنا في سياستنا لتنفيذية للحصول على أفضل نتيجة تنفيذ ممكنة لهذه الأوامر فيما يتعلق بالعناصر المتضمنة من خلال هذه التعليمات.

القسم الثاني: عوامل التنفيذ

ترتكز سياستنا على تقديم أفضل النتائج الممكنة لك بناء على المعايير الأساسية التالية:

- السعر
- سرعة التنفيذ
- تكلفة عملية التنفيذ
- إمكانية التنفيذ وحجم الأمر

السعر (يستحوذ السعر على أقصى درجة من الأهمية)

ترتكز الأسعار المبينة في منصة التداول على أسعار السوق السائدة على الأداة الأساسية ذات الصلة التي نتسلمها من مصادر تغذية الأسعار من المساهمين المتعددين. وقد تم تصفية هذه الأسعار لاستبعاد الأسعار الخادعة وغير الصحيحة واستنتاجها إلكترونياً من خلال منصة التداول الخاصة بنا. سوف يختلف سعرنا في كثير من الأحيان عن الوثيقة الأساسية. كما أننا نقوم بتعديل السعر لناخذ في الحسبان عوامل مثل السيولة، مبالغ الأرباح، رسوم التمويل (انظر "الفائدة" أدناه) أو عوامل أخرى صلة ونتعهد بتقديم فروقات سعرية تنافسية على هذه الأسعار ولكن لا يمكن أن نضمن أن الأسعار التي نضعها تكون دائماً أكثر شدة من الأسعار الموضوعة من قبل المؤسسات الأخرى. ومن الممكن أن يختلف السعر الذي تضع به الأمر الخاص بك عن السعر الذي سيتم تنفيذ صفقتك به إذا كان هناك تقلب في الأسعار ولا يعتبر نتيجة "slippage" أو "gapping" بين الوقت الذي قمت فيه بوضع طلبك وبين وقت استلامنا له ومعالجته. وهذا ما يعرف باسم للتدخل من جانبنا ولكن نتيجة لعدد من العوامل الممكنة مثل أوقات فتح/ غلق السوق، أو توقف التعامل، أو ضعف في الأنترنت أو التقلب العام في السوق الأساسي. ومن الممكن أن يكون ناتج هذه الحركات إما إيجابياً أو سلبياً، وذلك يعتمد على نوع الأمر الخاص بك.

- تخضع أوامر الإيقاف للتغيير في أي الاتجاهين في كافة الأوقات.
- الأوامر المحدودة تخضع للتغيير عند فتح السوق.

نحن نقدم "مؤشرا" أو "حد أدنى" لفروقات الأسعار على موقعنا على الانترنت ولكننا نقدم فروقات أسعار متغيرة على جميع منتجاتنا. هذا يعني أنه في أوقات السيولة، بما في ذلك سبيل المثال لا الحصر، فتح السوق، إغلاق السوق، البيانات الاقتصادية، والكوارث الطبيعية وغيرها من الأحداث القاهرة قد ترى تقلبات أكبر وقد تتسع الفروقات لدينا نظرا لظروف السوق الكامنة.

وأخيراً، من الممكن أن تكون هناك مناسبات نادرة نكون فيها غير قادرين على عرض الأسعار على المنصة الخاصة بنا بسبب ظروف خارجة عن سيطرتنا. يرجى الرجوع إلى الشروط والأحكام للحصول على مزيد من المعلومات

سرعة التنفيذ (تعتبر سرعة التنفيذ ذات أهمية بالغة)

تنفذ الصفقات تلقائياً، حينما يكون ذلك ممكناً، عبر 'التاجر الافتراضي' الخاص بنا بدون تدخل من مكتب العمليات، وينتج عن هذا تنفيذ على وجه السرعة. ومع ذلك، هناك بعض الظروف يكون فيها ذلك غير ممكن وسيتم تنفيذ الطلب يدوياً، ويحدث ذلك عندما:

- يكون حجم طلبك أكبر من المعلمات مسبقاً.
- يكون السعر المعروض خارج المعلمات المحددة المعينة مسبقاً وبناءً عليه تعتبر غير صحيحة.
- يعتبر السوق منعدم السيولة نسبة إلى حجم الأمر الخاص بك.
- إصدار البيانات المهمة.

تكلفة التنفيذ (تعتبر تكلفة التنفيذ في غاية الأهمية)

نلتزم بأن نكون واضحين بشكل كامل فيما يتعلق بجميع التكاليف المقترنة بصفقاتك:

ارتفاع فروقات الأسعار

في حال أدخلت معنا من قبل طرف ثالث، قد تتلقى فروقات سعرية موسعة قليلا عن ما هو موجود على المنصة أو منشور على الموقع و ذلك لأنه ممكن أن تتم إعادة دفعها للوسيط المعرف. يمكن تقديم التفاصيل الكاملة بناءً على الطلب.

العمولة

نحن لا نقوم بطلب عمولة على حساباتنا التنفيذية العادية الفورية ولكن تنطبق رسوم ثابتة "لكل مليون" على حسابات ال ECN. وقد يتم دفع هذه العمولات لأي وسيط معرف مسؤول عن تقديم الحساب الخاص بك. كما يمكن توفير التفاصيل الكاملة عند الطلب. وسوف يتم إعلامك بالفروقات السعرية القابلة للتطبيق على حسابك مقدماً فيما يتعلق بصفقاتك ومن الممكن أن يتم خصمها للوسيط الخاص بك. ويمكن توفير التفاصيل الكاملة عند الطلب.

الفائدة

من الممكن أن تتحمل المراكز المفتوحة المعقدة ليلاً الرسوم المالية التي سوف يتم خصمها أو تقييدها (على النحو المطبق) على الحساب الخاص بك في نهاية اليوم. يرجى زيارة قسم الاسئلة الأكثر شيوعاً لمزيد من المعلومات وأمثلة عن كيفية حساب الرسوم.

الحسابات الخالية من الفوائد

نحن قادرون في ظروف معينة على تقديم حسابات خالية من الفوائد. وذلك يخضع للأحكام والشروط والحالة المطبقة يرجى الاتصال بنا للحصول على مزيد من المعلومات.

إجراءات الشركات

تعديلات الأرباح المشتركة فيما يتعلق بالمؤشرات. فإذا كنت في وضع ما لفترة طويلة سوف يتم ترصيد الأموال لحسابك؛ أما إذا كنت في وضع لفترة قصيرة سوف يتم ترحيل الأموال. تدفع الأرباح على الصفقات الصافية فقط. يرجى زيارة قسم الاسئلة الأكثر شيوعاً لمزيد من المعلومات وأمثلة عن كيفية حساب الأرباح.

احتمالية الأمر وحجمه (في غاية الأهمية)

يمكننا الالتزام بذلك إذا كانت هناك سيولة كافية في السوق الأساسي وكان هناك سعر متاح يمكننا موازنة صفقتك في مقابلته، فعند ذلك يمكننا تحديد سعر السوق.

القسم الثالث: أنواع الأوامر

أوامر السوق

أمر مُقدم من قبلك لبيع أو شراء مشتقات مالية على الفور بأفضل الأسعار المتاحة.

الأوامر المحدودة

الأمر المُقدم من قبلك لشراء (أو بيع) مجموعة أعداد من المشتقات المالية بسعر محدد أو بأفضل سعر. ولإلغاء أمر البيع بالسعر المُتفق عليه مُسبقاً يمكنك إما تحديد موعد الانتهاء أو إلغائه يدوياً.

أوامر الإيقاف

الأمر المُقدم من قبلك لشراء (أو بيع) وقف الشراء (أو بيع) وقف البيع (مشتقات مالية عندما يصل سعره إلى نقطة معينة. بمجرد وصول السعر إلى نقطة معينة، فإن أمر الشراء أو البيع يصبح أمر شراء أو بيع بسعر البورصة. يمكنك وضع أوامر إيقاف الخسارة أو جني الأرباح في نفس وقت اخذ الصفقة.

أوامر الوقف المتحركة

أمر يمكن وضعه فقط عندما يكون لمركز مفتوح ربح عائم. ويرتبط أمر البيع والشراء بمركز المفتوح ويكون محدد عند مسافة ثابتة بعيداً عن سعر الفتح. وفي حالة تحرك السوق لصالحك فإن السعر المتوقع يتحرك وفقاً للمسافة المحددة للسعر. وفي حالة تحرك السوق ضدك فإن التوقف يبقى عند آخر سعر متابع مربح لضمان أن الربح مُجمد.

الأوامر المحتملة

أمر محدود أو متوقف متعلق بأمر محدد أو متوقف "عامل" في الوقت الحالي. يبدأ الأمر المحتمل فقط في "تشغيل" نفسه بمجرد أن تُنفذ الأوامر الأصلية المحدودة أو المتوقفة.

القسم الرابع: التسييل

هنالك بعض الحالات التي يتم فيها إغلاق الصفقات المفتوحة في حسابك دون الرجوع لك. حيث يتم إغلاق الصفقات أوتوماتيكياً عندما تصل نسبة الهامش إلى الأسهم إلى مستوى تسييل الصفقات
معلومات أكثر عن هذه النسبة يرجى قراءة سياسة تسييل الصفقات

القسم الخامس: التدخل في تنفيذ الصفقات

هنالك بعض الحالات التي قد يتم تعديل تداولاتك يدوياً من قبلنا. نحن نقوم بمراقبة كل التداولات. و في حال تم ملاحظة أنك تقوم بصفقات بطريقة "سكالينغ" أو "سترايدينغ" أو أي استراتيجيات أخرى تقوم باستغلال نظام التداول أو مغذي الأسعار فإنه يحق للشركة أن تلغي هذه الصفقات و أي أرباح أو خسائر تسببت بها هذه الصفقات. لتوضيح الموضوع و لإزالة الشكوك، فإن وضع أوامر معلقة قبل الأخبار ذات التأثير الكبير على الأسواق يعتبر أسلوب تداول "سكالينغ"
بنفس الوقت ، فإننا لا نمنع أي تداول يهدف إلى الاستفادة من تأخر الصفقات بسبب الإتصال أو تأخر الأسعار نتيجة التذبذب العالي في السوق، نصحك بهذه الحالة أن تختار حسابات ECN الخاصة بالشركة.

القسم السادس: مراقبة السياسة و مراجعتها

سوف نقوم بمراقبة منتظمة مدى فعالية هذه السياسة وتعديلها عند الضرورة.

INTRODUCTION

C B Financial Services Ltd t/a One Financial Markets (referred to herein as “we”, “us” or “our”) is committed to treating its customers fairly and when executing orders on your behalf in relation to financial instruments, will take reasonable steps to achieve what is called “best execution” of your orders. This means that we will have in place a policy and procedures which are designed to obtain the best possible execution result, subject to and taking into account the nature of your order(s) and the market(s) in question and which provides, in our view, the best balance across a range of sometimes conflicting factors.

Our commitment to provide you with “best execution” does not mean that we owe you any fiduciary responsibilities over and above the specific regulatory obligations placed upon us or as may be otherwise contracted between us.

This policy explains how your orders and trades are managed and executed and the factors that can affect that execution.

We currently offer standard trading accounts and Electronic Communication Network (“ECN”) accounts on the MT4 platform.

By trading with us you consent to your orders being executed as described herein.

PART ONE: SUMMARY OF IMPORTANT POINTS

1. We provide products and services to you that are off-exchange transactions (‘OTC contracts’) and deal with you as principal. This means that trades are non-transferable and if you open a position with us you must close it with us.
2. Your orders are executed on our trading platform exclusively, and not on any exchange or other external execution venue. In relation to our ECN offering your orders are executed via our trading platform with external liquidity providers.
3. Placing an order on our platform does not guarantee that a trade will be entered into.
4. In times of volatile markets, the price that a trade is executed at may be less favourable to you than the one shown on our platform at the time you placed your order.
5. In certain circumstances, any specific instructions from you may prevent us from taking the steps that we have designed and implemented in our execution policy to obtain the best possible result for the execution of those orders, in respect of the elements covered by those instructions.

PART TWO: EXECUTION FACTORS

Our policy is based on offering the best possible outcome for you based upon the following main criteria:

- Price
- Speed of execution
- Cost of execution
- Likelihood of execution and size of order

Price (this is assigned the highest degree of importance)

Prices shown on our trading platform are based on the prevailing market prices of the relevant underlying instrument that we receive from our multi-contributor price feed sources. These prices are filtered to eliminate rogue and stale prices and are generated electronically by our platform and therefore may differ from the underlying instrument. We may also adjust the price to take into account factors such as liquidity, dividend amounts, financing charges (see “Interest” below) or other relevant factors. We undertake to provide competitive spreads on these prices on a continuous basis but cannot guarantee that the prices we quote will always be more aggressive than those quoted by other firms.

Importantly, the price at which you place your order may differ to the price your trade is executed at if there is a price fluctuation between the time you place your order and the time we receive and process it. This is commonly known as ‘slippage’ or ‘gapping’ and is not a result of intervention on our part but a consequence of a number of possible factors such as market open/close times, trading breaks, poor internet connection or general volatility in the underlying market.

The outcome of these movements can be either positive or negative, depending on your type of order:

- All Stop Orders (i.e., Buys and Sells) are subject to negative slippage at all times
- Limit Orders are subject to positive slippage at market open

We provide 'indicative' or 'minimum' spreads on our website but offer variable spreads on all our products. This means that in times of illiquidity, including but not limited to, market open, market close, economic data, natural disasters and other force majeure events you may see greater fluctuations and our spreads may widen due to the underlying market conditions.

Finally, there may be rare occasions where we are unable to show prices on our platform due to circumstances beyond our control. Please refer to the Terms and Conditions for more information.

Speed of Execution (this is assigned very high importance)

Wherever possible, trades are executed automatically via our 'Virtual Dealer' with no dealing desk intervention. This results in the fastest possible execution. However, there are some circumstances when this is not possible and the order will have to be executed manually. This occurs when:

- the size of your order is greater than certain preset parameters based on underlying market liquidity
- the price quoted is outside certain preset parameters and is therefore deemed materially incorrect
- the underlying market is illiquid relative to the size of your order
- important data is being released

Cost of Execution (this is assigned high importance)

We commit to being entirely transparent in relation to all costs associated with your trading:

Spread increases

In the event you have been introduced to us by a third party you may receive slightly wider 'minimum' spreads than those published on our website which may be repaid to the Introducing Broker or Agent. Full details of this can be provided on request.

Commission

In relation to our standard accounts we do not charge commission but we may charge you a fixed 'per million' fee on your ECN account depending on the service you require.

In the event you have been introduced to us by a third party we may charge you a commission that is repaid in full to the Introducing Broker or Agent. Full details of this can be provided on request.

Any commission charges applied to your account will be advised to you in advance of your trading.

Interest

Open positions held in FX or indices and held overnight may incur financing fees which will be debited or credited (as applicable) to your account at the close of the day. Please see the FAQs section on our website for more information and examples of how the charge is calculated.

Interest Free Accounts

In certain circumstances we are able to offer 'interest free' accounts. This is subject to status and terms and conditions apply. Please contact us for more information.

Corporate Actions

Dividend adjustments are made in relation to indices and are paid on net positions only. The funds will be debited or credited (as applicable) to your account at the close of business on the ex-dividend date. Please see the FAQs section on our website for more information and examples of how the dividend is calculated.

Likelihood and Size of Order (this is assigned high importance)

We can commit that if the underlying market has sufficient liquidity and there is a price available against which we can offset your trade, we will make a market.

PART THREE: ORDER TYPES

Market Orders

An order placed by you to buy or sell a set number of derivatives immediately, at the best available price.

Limit Orders

An order placed by you to buy (Buy Limit) or sell (Sell Limit) a set number of derivatives at a specified price or better. To remove a limit order you can either select an expiry or manually cancel it.

Stop Orders

An order placed by you to buy (Buy Stop) or sell (Sell Stop) a set number of derivatives when its price reaches a particular point. Once the price is reached, it becomes a Market Order. You can also set Stop Loss or Take Profit orders at the time you place your order. Stop Orders are subject to negative slippage.

Trailing Stops

An order that can only be placed when an open position has a floating profit. The order is attached to your open position and is set at a fixed distance away from the opening price. If the market moves in your favour the stop price moves as per the predefined distance from the price. If the market moves against you the stop remains at its last profitable trailing price to ensure a profit is locked in.

Contingent Orders

A Limit or Stop Order that is attached to a currently 'working' Limit or Stop Order. The Contingent Order will only start 'working' once the original Stop or Limit Order has been executed.

PART FOUR: LIQUIDATIONS

There are some circumstances where an open position(s) on your account may be closed without instruction from you. Positions will be closed automatically when the Equity / Margin ratio of your account reaches the predetermined liquidation level.

For more information about E/M ratios and the liquidation process please read our Liquidation Procedures.

PART FIVE: POST EXECUTION INTERVENTION

There are some circumstances when trades on your account may be manually adjusted by us. We monitor all trading activity and in the event it is identified that you are actively using scalping, straddling or other strategies designed specifically to take advantage of our systems and/or price feeds we may reverse trades and any associated profit or loss. For the avoidance of doubt, placing pending orders either side of the market prior to market news is regarded as scalping and would be such a trading style.

While we do not prohibit any particular trading approach if it is your intention to adopt a style that looks to take advantage of internet latencies, delayed prices or by targeting tick fluctuations through high volumes of transactions we suggest you choose our ECN offering from the outset.

PART SIX: MONITORING AND REVIEW OF POLICY

We will regularly monitor and review the effectiveness of this policy and amend it as necessary.